
 

 

PROTOKÓŁ NR XL/2021 

z sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 30 grudnia 2021 r. 

W sesji wzięli udział: 

• 13 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

• Wójt Gminy – Iwona Warkocka 

• Zastępca Wójta Gminy – Karol Żukowski 

• Sekretarz Gminy – Agnieszka Żukowska 

• Radca prawny – Anna Soja 

• Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Dębnicy Kaszubskiej – Anna Pietrzak 

• Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy w Motarzynie – Mirosław Turczyński 

• Kierownik Posterunku Policji w Dębnicy Kaszubskiej – Daniel Bartosik 

Radni nieobecni: Olech Marcin, Krycki Adam 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z XXXVIII i XXXIX sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska VIII kadencji. 

4. Podjęcie: 

4.1 uchwały w sprawie zmiany „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dębnica Kaszubska na rok 2021”, 

4.2 uchwały w sprawie uchwalenia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dębnica Kaszubska na 

rok 2022”, 

4.3 uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXVIII/277/2021 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 

25 listopada 2021 r. w sprawie określenia wysokości podatku od nieruchomości, 

4.4 uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Gminy Dębnica 

Kaszubska, 

4.5 uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi 

z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, 

4.6 uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok, 

4.7 oświadczenia w sprawie zajęcia stanowiska do pisma z dnia 29 listopada 2021 r. o sygnaturze 

4069-0.Pa.17.2021 otrzymanego od Prokuratora Rejonowego w Słupsku. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

6. Sprawozdanie z wykonania uchwał. 



 

 

7. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

7.1 Komisji Infrastruktury i Budżetu, 

7.2 Komisji Rewizyjnej, 

7.3 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

7.4 Komisji Spraw Społecznych. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9.  Zamknięcie sesji. 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z XXXVIII i XXXIX sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska VIII kadencji. 

4. Podjęcie: 

4.1 uchwały w sprawie zmiany „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dębnica Kaszubska na rok 2021”, 

4.2 uchwały w sprawie uchwalenia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dębnica Kaszubska 

na rok 2022”, 

4.3 uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXVIII/277/2021 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 

25 listopada 2021 r. w sprawie określenia wysokości podatku od nieruchomości, 

4.4 uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Gminy Dębnica 

Kaszubska, 

4.5 uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi 

z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, 

4.6 uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok, 

4.7 oświadczenia w sprawie zajęcia stanowiska do pisma z dnia 29 listopada 2021 r. o sygnaturze 

4069-0.Pa.17.2021 otrzymanego od Prokuratora Rejonowego w Słupsku, 

4.8 uchwały w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2021, 

4.9 uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za zagospodarowanie odpadów 

komunalnych na nieruchomościach, na których zamieszkują mieszkańcy oraz stawki tej 

opłaty, 

4.10  uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za zagospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości, 



 

 

4.11  uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

6. Sprawozdanie z wykonania uchwał. 

7. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

7.1 Komisji Infrastruktury i Budżetu, 

7.2 Komisji Rewizyjnej, 

7.3 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

7.4 Komisji Spraw Społecznych. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9.  Zamknięcie sesji. 

Przebieg sesji: 

Ad. 1  

Sesja Rady Gminy Dębnica Kaszubska została otwarta przez Przewodniczącego Rady Gminy 
Dębnica Kaszubska Ireneusza Ziółkowskiego, rozpoczęła się o godzinie 11:09 w sali konferencyjnej 
im. Jadwigi Karaś w Urzędzie Gminy Dębnica Kaszubska. Na podstawie listy obecności stwierdzono 
nieobecność dwóch radnych oraz stwierdzono prawomocność obrad. 

Ad. 2 

Do porządku obrad złożono 4 wnioski o zmianę porządku obrad: 

1) Wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez dodanie po punkcie 4.7 punktu 4.8 
„uchwały w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 
2021”. 

2) Wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez dodanie po punkcie 4.8 punktu 4.9 
„uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za zagospodarowanie odpadów 
komunalnych na nieruchomościach, na których zamieszkują mieszkańcy oraz stawki tej 
opłaty”. 

3) Wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez dodanie po punkcie 4.9 punktu 4.10 
„uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za zagospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości”. 

4) Wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez dodanie po punkcie 4.10 punktu 4.11 
„uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Dębnica Kaszubska”. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad każdym ze złożonych wniosków 
z osobna. 

Zarządzono głosowanie nad pierwszym wnioskiem formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania pierwszy wniosek formalny został przyjęty.  
Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 



 

 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Zarządzono głosowanie nad drugim wnioskiem formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania pierwszy wniosek formalny został przyjęty.  
Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Zarządzono głosowanie nad trzecim wnioskiem formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania pierwszy wniosek formalny został przyjęty.  
Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Zarządzono głosowanie nad czwartym wnioskiem formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania pierwszy wniosek formalny został przyjęty.  
Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku 
obrad po wprowadzonych zmianach. 



 

 

W wyniku zarządzonego głosowania pierwszy wniosek formalny został przyjęty.  
Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Ad. 3  

Zatwierdzono protokół z XXXVIII i XXXIX sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska VIII kadencji. 

Ad. 4-4.1 

Projekt uchwały w sprawie zmiany „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dębnica Kaszubska na rok 
2021”, stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski poinformował, że uchwała została omówiona 
i zaopiniowana podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 
Następnie zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XL/280/2021 i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Ad. 4.2 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dębnica Kaszubska na rok 
2022”, stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski poinformował, że uchwała została omówiona 
i zaopiniowana podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 
Następnie zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 



 

 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XL/281/2021 i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Ad. 4.3  

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXVIII/277/2021 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z 
dnia 25 listopada 2021 r. w sprawie określenia wysokości podatku od nieruchomości, stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski poinformował, że uchwała została omówiona 
i zaopiniowana podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 
Następnie zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XL/282/2021 i stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Ad. 4.4  

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Gminy Dębnica 
Kaszubska, stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski poinformował, że uchwała została omówiona 
i zaopiniowana podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

Został złożony wniosek formalny o zmianę treści uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania 
Młodzieżowej Rady Gminy Dębnica Kaszubska poprzez zmianę treści w § 6 pkt 3 oraz w § 22 ust. 1 
punktu 4 i adekwatną zmianę numeracji punktów. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad złożonym wnioskiem. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty.  
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 



 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Treść zmienionej uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XL/283/2021 i stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Ad. 4.5  

Projekt uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi 
z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski poinformował, że uchwała została omówiona 
i zaopiniowana podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 
Następnie zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XL/284/2021 i stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Ad. 4.6  

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok, stanowi załącznik nr 23 do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski poinformował, że uchwała została omówiona 
i zaopiniowana podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 
Następnie zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 



 

 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XL/285/2021 i stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Ad. 4.7 

Projekt oświadczenia w sprawie zajęcia stanowiska do pisma z dnia 29 listopada 2021 r. 
o sygnaturze 4069-0.Pa.17.2021 otrzymanego od Prokuratora Rejonowego w Słupsku, stanowi 
załącznik nr 26 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski poinformował, że oświadczenie zostało omówione 
i zaopiniowane podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 
Następnie zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w oświadczenia. 

W wyniku zarządzonego głosowania oświadczenie zostało podjęte.  
Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Oświadczenie otrzymało nr 2/2021 i stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Ad. 4.8 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 
2021, stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski poinformował, że na portalu radnego zamieszczono wykaz 
wydatków niewygasających. W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady 
przeszedł do głosowania. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 



 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XL/286/2021 i stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

Ad. 4.9  

Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za zagospodarowanie odpadów 
komunalnych na nieruchomościach, na których zamieszkują mieszkańcy oraz stawki tej opłaty, 
stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski poinformował, że na komisjach wspólnych odbyła się 
rozmowa dotycząca gospodarowania odpadami. Ustawa wyróżnia trzy metody, które może gmina 
wprowadzić. W uzasadnieniu do projektu uchwały jest wyszczególniona dotychczasowa stawka opłat 
oraz ta proponowana do podwyższenia.  

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że podwyżka stawek opłat wyniesie tyle co wzrost 
inflacji. Po zamknięciu poprzedniego roku i wynegocjowaniu nowych możliwości gospodarowania 
odpadami być może środki niezbędne na system ulegną zmianie. 

Radny Marian Batóg zadał pytanie czy zaproponowane stawki pokryją różnice, która dopłacana jest z 
budżetu gminy i czy podpisanie porozumienia z miastem wpłynie na zmniejszenie kosztów? 

Zastępca Wójta Gminy Karol Żukowski poinformował, że trudno przewidzieć ile śmieci zostanie 
wyprodukowanych i oddanych przez naszych mieszkańców. Proponowana podwyżka nie zbilansuje 
systemu gospodarowania odpadami. W styczniu bądź w lutym zostanie podpisane porozumienie z 
miastem Słupsk, co przyczyni się do niższych stawek za niektóre frakcje. 

Wiceprzewodniczący Rady Witold Leśniewski zadał pytanie czy obecna podwyżka zakłada jedynie 
zmniejszenie kwoty dopłaty do systemu? 

Zastępca Wójta Gminy Karol Żukowski potwierdził. Mieszkańcy produkują coraz większą ilość 
odpadów. Ilość oddanych odpadów wielkogabarytowych wzrosła trzykrotnie. System jest tak 
skonstruowany, że za pierwszą osobę płaci się więcej, gdyż koszt obsługi gospodarstwa 
jednoosobowego jest taki sam jak obsługi rodziny wieloosobowej. Zaproponowane stawki, na tle 
innych gmin nie są wygórowane. W roku 2021 transport zapewnia spółka ZGK. W przyszłym roku 
koszt transportu nie powinien ulec zmianom. 

Radny Krzysztof Badowski poprosił, aby podczas rozmów o stawkach był obecny ktoś ze spółki. 
Zapytał czy sugestie poruszane na komisjach wspólnych zostały przekazane do spółki? 

Zastępca Wójta Gminy Karol Żukowski oświadczył, że sugestie zostaną przekazane do spółki. 
Prawdopodobnie na PSZOK zostanie wprowadzone oświadczenie, że osoba chcąca oddać odpady jest 
naszym mieszkańcem i ma złożoną deklarację. Po pierwszym kwartale powinno odbyć się spotkanie 
mające na celu przeanalizowanie systemu gospodarowania odpadami i wysokości stawek. 

Do projektu uchwały nie wniesiono wniosków o zmianę treści. Po przeprowadzonej dyskusji 
Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski za 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 



 

 

ZA (10): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Leśniewski 
Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (2) Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Kołacki Mateusz 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XL/287/2021 i stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Ad. 4.10 

Projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za zagospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości, stanowi załącznik nr 35 do 
protokołu. 

Został złożony wniosek formalny o zmianę treści projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji 
o wysokości opłaty za zagospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela 
nieruchomości poprzez zamianę w § 2 ustępów na punkty. 

O godzinie 11:53 posiedzenie opuścił radny Mateusz Szerlowski. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad złożonym wnioskiem. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty.  
Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 3 

ZA (9): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Leśniewski 
Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Kołacki Mateusz, Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 3 

ZA (9): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Leśniewski 
Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Kołacki Mateusz, Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XL/288/2021 i stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 



 

 

Zastępca Wójta Gminy Karol Żukowski poinformował, że zmiany stawki wchodzą w życie z dniem 
1 marca 2022 r. Nie będzie konieczności składania nowej deklaracji związanej ze zmianą stawek. 
Tylko w przypadku zmiany liczby osób zamieszkującej nieruchomość. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że mieszkańcy zostaną pisemnie 
poinformowani, do końca marca, o zmianie stawki za odpady. 

Ad. 4.11 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Dębnica Kaszubska, 
stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 

Radny Roman Cech wyjaśnił przesłanki uznania skargi za bezzasadnej tj. skarżący wskazał na brak 
odśnieżenia ul. Jaśminowej i brak posypania chodników pisakiem, a także na niesprawne oświetlenie 
na Osiedlu Północ. Awarie oświetlenia były zgłaszane firmie wykonującej zadanie. Firma ta nie 
wywiązywała się z umówionych terminów napraw zgłaszanych awarii. Często nie odpowiadała na 
pisma i zgłoszenia wysyłane ze strony gminy wzywające do usunięcia usterek oraz dokonania 
rocznych przeglądów lamp, zgodnie z umową. Ulica Jaśminowa, jest sklasyfikowana jako droga V 
standardu, zgodnie z zarządzeniem nr 46 Ministra Transportu i Gospodarki Morskiej. W przypadku 
stwierdzenia gołoledzi, błota pośniegowego interwencji dokonuje się do 8 godzin od wystąpienia 
zjawiska. W dniu 10 grudnia 2021 r. w ciągu całego dnia trwały opady śniegu. Pomimo braku ich 
ustania droga ta została odśnieżona. Ponowne odśnieżenie nastąpiło 11 grudnia 2021 r. zobowiązał 
się do dostarczenia zdjęć przedstawiających brak odśnieżenia ulicy, które wykonał 2 dni po 
zdarzeniu. Jednakże zdjęcia te nie zostały dostarczone do urzędu, wobec czego komisja musiała 
opierać się o zapewnienia obu stron. Zdjęcia dotarły po sporządzeniu protokołu. Komisja większością 
głosów stwierdziła bezzasadność skargi. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

ZA (9): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz,  
Leśniewski Witold, Sowińska Beata, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Paczesny Piotr 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XL/289/2021 i stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 

Ad. 6 

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska stanowi załącznik nr 42 do 
protokołu. 

Radny Piotr Paczesny zadał pytanie do sprawozdania z jakich powód firma świadcząca usługę 
gastronomiczną zrezygnowała z realizacji usługi i jaką cenę zaoferowała firma, która złożyła 
najkorzystniejszą ofertę? 

Wójt Gminy Iwona Warkocka udzieliła odpowiedzi, że wykonawcy - Dorota Szerszenowicz Usługi 
Gastronomiczne i Marketingowe zrezygnowała z wykonania usługi ze względu na upadłość firmy. 



 

 

Gmina będzie starać się wyegzekwować należne kary, jednakże na chwilę obecną nie są znane 
szczegóły i możliwości powodzenia tej procedury. Firma, która złożyła najlepszą ofertę tj. Firma 
Usługowo Handlowa Edyta Badowska złożyła ofertę na łączną kwotę prawie 185 tys. zł. Kwota ta 
przekracza środki jakie gmina chciała przeznaczyć na to zadanie, jednakże z uwagi na to, że 
potrzebujemy wykonawcy trzeba będzie zaakceptować ofertę. Jest to wstępna informacja z 
otwartych ofert w dniu dzisiejszym. Będzie sprawdzana prawidłowość złożonych dokumentów. 

Ad. 7 

Sprawozdanie z wykonania uchwał stanowi załącznik nr 43 do protokołu.  

Ad. 8-8.1 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu Ireneusz Ziółkowski poinformował, że komisja 
spotkała się trzy razy. W dniu 25.11 podczas spotkania mającego na celu wypracowanie opinii na 
temat projektu budżetu na 2022 rok. Opinia stanowi załącznik nr 44 do protokołu. Kolejne spotkanie 
odbyło się 20.12 na sesji nadzwyczajnej, a także 27.12 podczas posiedzenia wspólnego wszystkich 
komisji, na którym omawiano projekty uchwał na sesję. 

Ad. 8.2 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Roman Cech poinformował, że komisja spotkała się 
siedem razy. Pierwsze spotkanie odbyło się 30.11, podczas którego sporządzono zawiadomienie o 
kontroli urzędu gminy. Dnia 9.12 odbyło się posiedzenie wspólne wszystkich komisji, na którym 
omówiono sytuację finansową Zakładu Gospodarki Komunalnej oraz spotkanie komisji we własnym 
gronie mające na celu rozpoczęcie kontroli urzędu. Dnia 11.12 było kolejne spotkanie dotyczące 
kontroli lokali socjalnych. 20.12 odbyła się sesja nadzwyczajna, 27.12 komisje wspólne na których 
opiniowano materiały na sesję, a 30.12 komisja zakończyła kontrole. Protokoły z tych kontroli 
zostaną sporządzone i przedłożone Wójtowi Gminy. Następnie na kolejnej sesji zostaną one 
odczytane. 

Ad. 8.3 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Roman Cech poinformował, że komisja 
spotkała się pięć razy. Dnia 9.12 podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji, na którym 
omówiono sytuację finansową Zakładu Gospodarki Komunalnej. W dniu 20.12 odbyła się sesja 
nadzwyczajna. Dnia 22.12 odbyło się posiedzenie mające na celu wypracowanie opinii o skardze 
złożonej na Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. Kolejne spotkanie w tej sprawie odbyło się 27.12. Tego 
samego dnia odbył się też posiedzenie wspólne wszystkich komisji, na którym omówiono materiały 
na sesję. 

Ad. 8.4 

Wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych Mateusz Kołacki poinformował, że komisja 
spotkała się trzy razy. W dniu 9.12 podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji, na którym 
omówiono sytuację finansową Zakładu Gospodarki Komunalnej. 10.12 podczas wyjazdowego 
posiedzenia, na którym sprawdzono funkcjonowanie świetlic działających w ramach projektu 
„Społeczni do Potęgi”. Protokół ze spotkania stanowi załącznik nr 45. Dnia 27.12 odbyły się komisje 
wspólne, na których omówiono projekty uchwał na sesję. 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski przeszedł do wolnych wniosków i informacji. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że wzrost kosztów energii w przypadku urzędu wzrósł 
o 80%. W całym urzędzie i innych budynkach wykonano modernizacje źródeł ciepła i oświetlenia. 



 

 

Gdyby te prace nie zostały wykonane wzrost kosztów byłby dwukrotnie wyższy. Zmodernizowano 
także oświetlenie na ternie naszej, co poskutkowało oszczędnościami w zużytej energii. 

Radny Mateusz Kołacki zapytał czy są planowane prace w przyszłym roku na boisku w Motarzynie. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka odpowiedziała, że planowane jest złożenie wniosku w ramach 
Polskiego Ładu na modernizację boiska i budowę boiska typu „Orlik” wraz z zapleczem sanitarnym i 
możliwością uruchomienia świetlicy na sali w remizie. Drugim projektem, o który gmina może 
wnioskować jest droga w Łabiszewie. Gmina może składać wnioski do 5 mln. zł, do 30 mln. zł i do 60 
zł. Projekt do 5 mln. zł zakładać będzie kompleksową modernizację obiektów szkolnych np. wymiana 
stolarki okiennej, remonty dachów itp. Drugi wniosek zakładać będzie modernizację czyszczalni 
ścieków, a trzeci sieć dróg gminnych. 

Radny Bartłomiej Tutak zapytał o mieszkańca lokalu socjalnego i poprosił o przybliżenie szczegółów 
lokalu. 

Wójt Gminy Dębnica Kaszubska odpowiedziała, że mieszkaniec znajduje się już w lokalu w Dębnicy 
Kaszubskiej. Jest to pokój z aneksem kuchennym, wraz z toaletą, sposób ogrzewania to centralne 
ogrzewanie.  

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski przypomniał o konieczności zatwierdzenia planów pracy na 
styczniowej sesji oraz sporządzenie sprawozdań z działalności komisji. 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski złożył życzenia noworoczne w imieniu swoim 
i radnych, do których dołączyła się Wójt Gminy. Następnie o godzinie 14:20, po wyczerpaniu 
porządku obrad, zamknął sesję Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 
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